
Tarybos posėdžio protokolas

2019-08-14

Vilnius

Posėdžio data: 2019-08-14

Dalyvauja: Žyginta Katinaitė, Agnė Baltrūnaitė, Antanas Balčėtis, Meda Lileikatė, Gediminas
Ruginis, Deimantė Pilipavičiūtė, Eglė Rudytė, Povilas Krikščiūnas, Lukas Bručkus, Dovilė
Bieliauskaitė, Skirtmantas Baikauskas, Teresė Škutaitė, Domantas Katelė, Regita Jasudaitė,
Kristina Lašaitė.

Darbotvarkė:
17:30 - 17.45 val. Registracija;
17.45 - 17.50 val. Kvorumo tikrinimas, posėdžio sekretoriaus tvirtinimas, darbotvarkės
tvirtinimas;
17.50 - 18.50 val. LLJ Pirmininko ir Valdybos veiklos ir finansų ataskaitų pristatymas, klausimai,
tvirtinimas;
18.50 - 19.00 val. Pertrauka
19.00 - 19.20 val. Naujų skyrių priėmimo diskusija, tvirtinimas
19.20 - 19.50 val. LLJ pozicijos dėl mokestinės aplinkos diskusija ir tvirtinimas
19.50 - 20.20 val. Tarybos darbo diskusija
20.20 - 20.30 val. Tarybos posėdžio datų nustatymas rudens laikotarpiui.
20.30 - ... Kiti klausimai, posėdžio uždarymas.

1. SVARSTYTA. Tvirtinamas Sekretorius.
SIŪLOMA. Gediminas Ruginis siūlo Medą Lileikaitę.
NUTARTA (vienbalsiai). Meda Lileikaitė patvirtinta sekretore.

2. SVARSTYTA. Tvirtinama pirmininkės Teresės Škutaitės ir valdybos 2019.05.01 – 2019.07.31
veiklos ataskaita.
Klausimai ir atsakymai:
Agnė: Kodėl dalyvavimas Laisvės partijos suvažiavime buvo labiau viešinamas nei dalyvavimas
Liberalų sąjūdžio sąskrydyje?

Teresė: Iš LLJ pusės nebuvo daug keliama, taip galėjo atrodyti nes daug narių asmeniškai
dalyvavo ir daugiau kėlė nuotraukų iš Laisvės partijos suvažiavimo. Iš Liberalų sąjūdžio
sąskrydžio buvo mažiau viešinimo dėl techninių kliūčių, o ir pats sąskrydis kitokio pobūdžio
renginys nei suvažiavimas.

Meda: Kaip manote ar pakanka politinių temų viešinimo ir auditorijos LLJ socialiniuose
tinkluose?

Gediminas: Galėtume skirti daugiau lėšų politinių temų viešinimui.



Teresė: Žiūrim taupiai, nes viešinimo pinigų nėra tiek daug, bet taip, verta reklamuoti tuos
postus.

Gediminas: Kaip sekasi su projektais, pvz. Erasmus?

Teresė: Su Lenkija vystomas projektas, bet mes esame tik partneriai. Dėl kitų projektų, neturime
teigiamų patvirtinimų, bet toliau dirbame su jais.

Gediminas: Ar bent vienas paprastas narys kreipėsi dėl siūlomų praktikų?

Teresė: Ne, aplikacijų nebuvo gauta. Šiais metais valdybai išbandžius praktikas ir pasidalinus
įspūdžiais galbūt bus daugiau drąsos ir noro nariams.

Gediminas: Kaip sekasi dirbti su motyvacine sistema?

Teresė: Viskas gerai, tačiau darome naują papildymą – vertinsime už ilgesnį laiko tarpą, 2 mėn.
Problema, kad lentelė visada atrodo panašiai. Kai kurie skyriai blogai surašo informaciją,
bandome tvarkyti.

Antanas: Kaip atrodo skyriaus įkūrimas, pvz Pilviškių?

Teresė: Įvairiai, Pilviškių atveju, pirmininkė atsakė į instagram story, mes atvykom pas juos ir
papasakojom apie organizaciją, jie susidomėjo ir pradėjo kurti skyrių. Kalvarijoje kontaktuojant
per buvusio senojo pirmininko dukrą pradėjo kurtis skyrius. Kol kas mums geriausiai veikia
laukimas kol susiras mus arba atkasinėti kontaktus.

Antanas: Kaip sekasi bendrauti su stalais?

Teresė: Prastai, patys stalai neaktyvūs. Kai kuriuose – skyrių nariai aktyviai dalyvauja, važiuoja
į stalų mokymus.

Meda: Kaip ir ar efektyviai veikia regionininkų tinklas?

Teresė: Turime Facebook grupę, po pirmos analizės rezultatai prasti. Kol kas gerai Panevėžyje ir
Kaune, nes turime aktyvų pozicijas šiuose miestuose, tačiau kai kuriuose miestuose nėra
pajudėta visai. Šis tinklas turėtų būti platforma diskusijoms ir pasiruošimui.

Meda: Kaip galvojate skatinti narius pritaikyti žinias, įgytas jūsų mokymuose? Nes nelabai
matome, kad skyriai ką nors veiktų.

Teresė: Vasarą surinkti žmonių sunku. Pagrindinis tikslas - kad sudalyvautų mokymuose ir bent
patys šviestųsi. Nuolatinis kontaktavimas turi tapti pagrindine priemone skatinti, jog skyriai
įgyvendintų veiklas. Toliau – eikim prie reikalo, šis projektas suartina valdybą su skyriais,
padedame šiam projektui atvykti į miestus.

Meda: Kaip vertinate teminių seminarų rezultatus?

Teresė: Naujas konceptas, dar nedrąsu, tai ne kaip metus iš metų organizuojami renginiai. Gal
tiesiog visko per daug ir nariai nesuvažiuoja, taip pat, temos nėra aktualios visiems, labai



specifinės. Eksperimentuojam, nes anksčiau mokymai vykdavo tik kompetencijų stiprinimui.
Greitu metu laukia naujas seminaras.

Meda: Kaip atrodo partnerystė su aludarių gildija?

Gediminas: Ar nėra jokio šešėlio?

Teresė: Partnerystė piniginė, LLJ niekuo neįsipareigoja, remiama be papildomų sąlygų, oficialus
partnerystės ryšys. Jie taip pat remia ir LLRI.

SIŪLOMA. Tvirtinti pirmininkės Teresės Škutaitės ir valdybos 2019.05.01 – 2019.07.31
veiklos ataskaitą.

NUTARTA (vienbalsiai). Pirmininkės Teresės Škutaitės ir valdybos 2019.05.01 – 2019.07.31
veiklos ataskaita patvirtinta.

2. SVARSTYTA. Pirmininkės Teresės Škutaitės 2019.05.01 – 2019.07.31 finansinės ataskaitos
tvirtinimas.

Klausimai ir atsakymai:
Gediminas: Kaip ieškosit naujų finansavimų šaltinių, pvz ambasadų?

Teresė Škutaitė: Su ambasadomis yra gana sudėtinga bendradarbiauti norint paramos.
Pagrindinis tikslas nuolatos didinti ne JRD finansavimą – didinti pinigų srautą iš privataus
sektoriaus ir Europinių fondų.

SIŪLOMA. Patvirtinti pirmininkės Teresės Škutaitės 2019.05.01 – 2019.07.31 finansinę
ataskaitą.

NUTARTA (vienbalsiai). Pirmininkės Teresės Škutaitės 2019.05.01 – 2019.07.31 finansinė
ataskaita patvirtinta.

3. SVARSTYTA. Rezoliucijos dėl mokestinės aplinkos Lietuvoje gerinimo ir mokestinės naštos
mažinimo tvirtinimas.
Pristatoma rezoliucija, pagal tarybos klausimus ir pastebėjimus redaguojamas dokumentas.
SIŪLOMA. Patvirtinti rezoliuciją dėl mokestinės aplinkos Lietuvoje gerinimo ir mokestinės
naštos mažinimo.
NUTARTA (vienbalsiai). Rezoliucija dėl mokestinės aplinkos Lietuvoje gerinimo ir mokestinės
naštos mažinimo patvirtinta.

4. SIŪLOMA. Priimti Pilviškių ir Akmenės liberalaus jaunimo organizacijas į Lietuvos liberalų
jaunimą.
NUTARTA (vienbalsiai). Pilviškių ir Akmenės liberalaus jaunimo organizacijos priimtos į
Lietuvos liberalų jaunimą.



5. SVARSTYTA.. Tarybos darbo diskusija

Klausimai ir atsakymai:

Gediminas: siūlau padiskutuoti dėl formato keitimo, vienas variantas – sujungti tarybą su
kontrolės komisija arba padaryti naują jungtiną organą kartu su skyrių pirmininkais.

Meda: Manau, kad esamas formatas yra geras, nebent reikia stiprinti pačių Tarybos narių
požiūrį į darbą Taryboje ir suteiktą atsakomybę.

Dovilė: Pritariu Medai. O pirmininkų vienam organe formatas irgi gali būti kuriamas.

Agnė: Taryba gali būti rekomendacinis organas.

Skirmantas: Reikia ir kolegialaus, ir priežiūros organų. Taip, kaip dabar yra.

Dovilė: Siūlau nutarti susitikti už mėnesio ir nuspręsti kokia linkme taryba turėtų judėti.

SIŪLOMA: Pasidaryti tik Tarybos narių susitikimą rugsėjo 27-28 d., sukurti bei pildyti
dokumentą susitikimo metu.

NUTARTA: (vienbalsiai) Susitikimas rugsėjo 27-28 d., iki jo kiekvienam asmeniškai peržiūrėti
ir išanalizuoti Tarybos darbo reglamentą.

6. SVARSTYTA: Tarybos posėdžių datų nusistatymas rudens laikotarpiu.

SIŪLOMA: Tarybos posėdis Spalio 12 d.

NUTARTA: (vienbalsiai) Ateinantis Tarybos posėdis vyks spalio 12 d.

Tarybos posėdžio pirmininkas                               Gediminas Ruginis

Tarybos posėdžio sekretorė                                  Meda Lileikaitė


